
Zasadnutie Výkonného výboru dňa 20.3.2023 o 17:00 hod na Záborského ul. 33 

 

Pritomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

0) Privítanie 

1. Kontrola plnenia uznesení – Svítek 
2. Stav na účte a v pokladni - Kubla 
3. Počet žiadostí o IČ a počet členov, ktorí zaplatili členské už na tento rok – Kubla Lörincová 
4. Stanovy – stále nie je kompletná verzia  - všetci 
5. Informácie z KST -  Polomský 
6. Rôzne 

 

0) Predseda privítal prítomných. 

1) Kontrola plnenia úloh: 

-          6/23 - schválenie objednávky 300 ks OTO 24 vrcholov MK - vznikol cenový rozdiel v náš 

prospech v predbežnej cene a cene na faktúre – bol prejednaný – zaplatená bola cena na faktúre 

- splnené 

-          7/23 – poslať Návrh stanov na kluby na pripomienkovanie  - splnené 

-          8/23 - do konca februára zistiť záujemcov o odznak 100 jarných Km v kluboch  – splnené 

-          9/23 – Otvorenie 100 jarných KM – akcia 25.3. – splnené 

-          Zápisnica 1/23, Bod 6 – prerokovanie spolupráce s tvorcom WEB stránky - 

www.kbtbratislava.sk – a návrh na ukončenie a preplatenie realizácie stránky, ďalej predseda 

informoval o návrhu na ďalšiu spoluprácu s ním formou údržby a aktualizácie údajov na stránke 

– pán Pudiš prisľúbil poslať faktúru na preplatenie doterajších prác a neodmietol ani ďalšiu 

spoluprácu.   

2) Aktuálny stav členov –  

Individualní členovia (IČ) - známky si zaplatilo 28 členov  

Všetci členovia spolu - objednané známky na tento rok -  počet 1382 

3) Stav na účte vo FIO banke: 17 598.85€ k 20.3.2023 

4) Diskusia k zaslaným pripomienkam k Návrhu úprav Stanov KBT od klubov a IČ:  

-          Pripomienky TK Slovnaft – p. Michna – ich pripomienky boli v rozpore s koncepciou úprav 

VV, VV ich zamietol ako celok a vyhodnotil ich ako neopodstatnené-irelevantne 

-          Pripomienky - klub - p. Martin Čajági – na jeho  pripomienky reagoval VV písomne, vysvetlil 

niektore body v návrhu a preto sa návrh nemusel meniť 

-          Pripomienky TK Lokomotíva – p. Piešťanská – pripomienky vysvetlené a objasnené mailom, 

návrh stanov sa nemusel menit 



-          Pripomienky IČ – Rasto Mrva – vyznačiť v Návrhu presne body, ktore boli zmenené – na 

takéto úpravy KBT nemá personálne kapacity  

-          Jančovic – pripomienka k názvu – návrh na zmenu názvu KBT nebude na VZ predložený  

Predseda spomenul aj kladné odozvy na Navrhované zmeny Stanov KBT od klubov a IČ. 

UZNESENIE 10/23 – VV sa všetkými pripomienkami a návrhmi zmien zaoberal a prijal uznesenie: Návrh 

stanov KBT tak ako bol predložený klubom sa nezmení.  

Hlasovanie: Za-5, Zdržalo sa-0, Proti-0 

5) Výkonný výbor sa zaoberal prípravou Valného zhromaždenia. 

- organizačné zabezpečenie – celý VV 

- materiálne zabezpečenie  

  

-          Rôzne: 

- predseda predložil vyúčtovanie Zimných výstupov na MK vrcholy, Ján Pospíšil 49.??€ , Miroslav 

Svítek 19.00€ 

Uznesenie 11/23 – VV schvaľuje preplatenie nákladov na usporiadanie Zimných výstupov na MK 

vrcholy 

Hlasovanie: Za-5, Zdržalo sa-0, Proti-0 

-          VV schválil prijatie dvoch IČ – Sloboda Vladimír a Sloboda Eliáš 

Hlasovanie: Za-4, Zdržal sa-1, Proti-0 

  

 


